
STYREMØTEPROTOKOLL

Dato: 7. september 2023
Sted: Klubbhuset
Tilstede: Svein Stølen, Svein Jacobsen, Sverre Alvik, Ida Tiltnes, Per Øhlckers og

daglig leder Emil Ahlbäck. Kirsten Larsen var med på telefon under
gjennomgang av klubbens økonomi.

Forfall: Camilla Stridsklev

1. Nytt fra friidrett- og orienteringsgruppene samt klubbhustyret
● Friidrett: 1 nyansatt, Charlotte Lund, med oppstart 1. september. Morten er i

permisjon til desember.
Tyrvinglekene: 3800 starter = over forventning, men lavere kiosksalg enn forventet
så i netto endte Tyrvinglekene med økonomisk resultat som budsjettert.
Mange nye medlemmer etter ferien. Totalt sett flat utvikling i medlemstallet.

● Orientering: Sportslig suksess på Jukola, Hovedløpet og Veteran-VM. Mange
mosjonister på løp, men få unge medlemmer.
Arrangerte vellykket KM-stafett med 500 deltakere.

● Klubbhusstyret: Problemer med 5G fra Telenor er fikset nå.
Klubbhusvask: 20. september kl 18:00. Det ble diskutert om hva som skulle
vaskes/ordnes på klubbhuset. Vedtak: Kaste gamle ting fra rom som potensielt kan
brukes til utleie av kontorer. Per leier tilhenger, Emil legger frem det som skal kastes
på forhånd. Friidrettsgruppa og orienteringsgruppen ønskes stilles med 10 stk. hver,
men kan stille med halvparten for halvparten av godtgjørelse fra hovedstyret til
respektive gruppe.

2. Befaring på klubbhuset
Behov for maling og utbedringer både innvendig og utvendig. Ingen vedtak om utbedringer
per nå.

3. Økonomisk status
Hovedstyret går som forventet. Ligger an til å lande ca. på budsjett i 2023.

Friidrett har færre inntekter fra startkontingenter og sponsorer enn budsjettert. I tillegg har
overgangen til idrettsregistreringen i NIF sitt system gjort at det har kommet inn mindre
treningsavgifter. Kostnadsnivået er som forventet. I sum gjør dette at et “best case”-resultat
for 2023 blir kr. 150 000,- dårligere enn budsjett, altså ca kr. -600 000,-. Det er foruroligende
med en egenkapital på kr. 1 680 000,- og to fulle årsverk i 2024. Så trenden må snus, men
styreleder i friidrettsgruppen er klar over dette og gjør tiltak for å bedre situasjonen.

Orientering ligger foreløpig på budsjett og avkastningen på Ivar-O-fondet ligger an til å
overstige kostnadene på lønnede trenere.

4. Vurdering av mulig søknad om støtte til lysarmatur
Etter vurdering av kostnadsnivået på tilbudet fra SG og vilkårene i støtteordningen i idrettens
miljøfond, ble det besluttet å ikke gå videre med søknad, og heller ikke skifte lysarmatur per
nå.

5. Kandidater til valgstyret
Svein Stølen ringer rundt og ordner dette.

6. Datoer for kommende styremøter
● Mandag 20. november kl. 19:00
● Mandag 22. januar kl 19:00
● Mandag 26. februar kl 19:00 (Årsmøte)

7. Eventuelt
Ingen kommentarer


